
FÖRVALTNINGSBERÄTTELSE FÖR SMC-KRON0BERG 2008-2009 
Årsmöte hölls 081005 traditionsenligt i Hjorts MC´s klubbstuga, i Hjortsberga. 
 

SMC-KRONOBERG. 
Styrelsen har haft 6st styrelsemöten under verksamhetsåret. 
 

STYRELSENS SAMMANSÄTTNING: 
    

Ordförande: Roger Hultenius  
Kassör: Eva-Marie Rasmusson  
Sekreterare: Vakant   
Ledamot: Kaj Viljakainen  
Ledamot: Björn Jakobsson  
Ledamot: Knut Rasmusson 
Ledamot: Vakant  
    

Valberedning: Arne Enoksson 
Valberedning: Leif Eriksson 
   
Revisor:    Bernt Gustavsson 
Revisor:     Kerstin Bengtsson 
Revisorsup:    Göran Andersson              
  

SMC-KLUBBAR  I KRONOBERG. 
 

Tullgarns Mcc  Darkwood´s Mc 
Fladderbikes  Mck Gränsridarna 
Hermans Hedningar LMCK Hjorts Mck 
Nottebäcks Mck  Mck Röde Orm  
Mcc S:t Christopher  Markaryds Mck 
FMCK Kronoberg 
 

KURSER. 
Borlänge  storkurshelg: 
Roger Hultenius, Knut Rasmusson och Eva-Marie Rasmusson. 

 
DISTRIKTSORDFÖRANDEMÖTE. 
Ordförande Roger Hultenius har under verksamhetsåret deltagit på 3 ordförande 
konferenser. 
 

KRONOBAJKEN. 
Länets egen tidning har skickats ut i 1449 exemplar. 
 

MC UPPVISNING....    
Även i år visade vi upp oss i början på säsongen. Detta år vid City Gross i Växjö.  
Datumet för detta var 090425. Aktiviteten avslutades med en runda genom Växjö och 
fika på Tofta. 
 

KRONOBERGSRUNDAN. 
090606 genomförde vi kronobergsrundan. Det kom 25st som körde den härliga rundan 
med fika hos Darkwoods Mc och grilltallrik vid målet hos Tullgarns Mc. 



 

UTÅTRIKTADE  AKTIVITETER. 
Vid öppet hus på Mickes motor deltog styrelsen lördag och söndag. 090328-090329. 
Vid öppet hur på Verona deltog styrelsen lördag och söndag. 090404-090405. 
 

RIKSÅRSMÖTE  2008. 
Vid riksårsmötet som genomfördes på Orsa Grönklint 081108 deltog Roger Hultenius och 
Kaj Viljakainen från distriktet. 
 

RIKSÅRSMÖTE  2009. 
Vid Riksårsmötet som genomfördes på Öland, 090905, deltog Roger Hultenius och Knut 
Rasmusson genom distriktet. Även Kaj Viljakainen och Björn Jackobsson var närvarande. 

 
SLUTORD. 
Styrelsen har med denna redogörelse gett en övergripande sammanfattning av 
verksamheten i SMC Kronoberg 2008-2009. Medlemsantalet har under året stigit. Tyvärr 
är fortfarande vilja att ta en aktiv del i styrelsearbetet låg. Anledningen till detta står nog 
att finna i en kombination av olika orsaker. Detta medför samtidigt att styrelsen inte har 
möjlighet att genomföra alla aktiviteter som man skulle vilja. Vi arbetar ju alla på ideell 
bas och har även andra åtagande i livet. Styrelsen vill rikta ett stort tack till samtliga som 
deltagit på våra aktiviteter. Vi har ju alla ett gemensamt intresse i hojåkandet och utan 
SMC vore nog vår hobby betydligt begränsad. Styrelsen vill tacka för förtroendet som 
visats oss under 2008-2009 och hoppas nya styrelsen får fortsatt samma förtroende. 
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